
Vážení rodiče, 

jako zástupci Vás rodičů jsme se dne 9.11.2022 sešli s vedením naší mateřské školky, abychom  se 

pobavili o fungovaní nás zástupců, a také o problémech či připomínkách, které jsou k jednání na obou 

stranách.  

Nejprve bychom Vás chtěli informovat, že jsme založili e-mailovou adresu, na kterou nám můžete 

kdykoliv napsat cokoliv, co se týká školky a nechcete to z jakýchkoliv důvodů řešit sami. Může se 

jednat o Vaše připomínky k chodu školky, k výuce apod. Můžete nám zde napsat i Vaše návrhy na 

zlepšení, například doplňkového programu ve školce.  Chceme hlavně upozornit, že veškerá 

komunikace od nás směrem ke školce bude v naprosté anonymitě, a vždy uděláme maximum 

k vyřízení Vašich dotazů, připomínek, návrhů a zároveň Vám dáme zpětnou vazbu.  A samozřejmě nás 

můžete kontaktovat také osobně.  

E-mail pro rodiče: rodice.sluzovice@seznam.cz 

Dále v jednotlivých bodech shrneme, co jsme na schůzce řešili:  

• vedení školky opět prosí rodiče, aby se svými auty neparkovali ve dvoře školky (brání ve 

vjezdu školnímu autu, které vozí jídlo nejen do naší školky, ale i do okolních vesnic a poté 

dochází k zbytečné prodlevě při převozu jídla a jeho chladnutí).  Prosíme, zkusme být 

ohleduplní 

• dalším tématem byly kola, odrážedla a koloběžky od dětí. Školka za odložené věci na 

pozemku neručí, tudíž pokud Vaše dítko do školky přijede na nějakém dopravním prostředku, 

v ideálním případě si ho prosím odneste zpátky domů, případně uzamkněte. Nenechávejte je 

volně v prostoru školky 

• poté jsme se bavili o financování doplňkové činnosti ve školce. Zde jsme se shodli, že bude i 

nadále fungovat stejně jako doposud (tak jak jsme si to odhlasovali všichni na třídních 

schůzkách), s tím, že bude vyúčtování z předchozího měsíce vyvěšeno na nástěnce 

• paní ředitelka Mgr. Častulíková nás také ujistila, že je ve školce zajištěn potřebný počet 

lehátek pro odpolední spaní pro všechny děti   

• za nás rodiče jsme také požádali o změnu při vystoupení u vánočního stromu a na vánoční 

besídce. Kdy jsme ještě v předcovidové době zaznamenali názory rodičů, že vystoupení u 

vánočního stromečku je v té zimě pro děti z mateřské školy příliš dlouhé a raději by vrátili 

klasickou vánoční besídku ve školce 

• v průběhu listopadu dáme bližší informace k vánočnímu focení, která zajišťuje paní 

Novobilská v Kulturním domě. 

Toto je shrnutí naší první schůzky a budeme doufat, že se nám i Vy rodiče ozvete s Vašimi názory a 

postřehy.  

S pozdravem         

Ing. Trušinová Gabriela  
Steinová Monika 
Ing. Lichovníková Alena        

Ve Služovicích dne 10.listopadu 2022 
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